[中文版]
向毒品說不【TFDA】
一、
施用毒品不僅違法，還會傷害身心健康，危害工作和生活，而且戒治不易，常導致精神恍惚，及造成不可復原的身體傷害，並且潛藏致命性，最後以死亡收場。絕不可一時好奇、尋求刺激而持有或吸食毒品，並對第三級毒品愷他命(Ketamine) 「長期吸食K他命，泌尿道慢性病發炎」 、一粒眠(Nimetazepam)、FM2等新興濫用毒品掉以輕心。
二、
預防毒害六招：
(一)
保持生活作息正常。
(二)
絕對不好奇試用毒品。
(三)
建立正確情緒抒解方法。
(四)
不靠藥物提神或減重。
(五)
遠離複雜場所。
(六)
不接受陌生人的飲料、香菸。
三、
衛生福利部已公告指定藥癮戒治機構，辦理戒癮門診、急診及住院等服務，另民間戒癮輔導團體或機構亦提供戒毒諮詢及安置輔導等協助。如有任何問題，請撥打免付費諮詢專線0800-770-885(請請您，幫幫我)或勞動部1955專線。
四、
響應聯合國國際反毒日，臺灣發起紫錐花運動。邀請您共同推廣紫錐花標幟。
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五、
您在臺工作期間，不得製造、運輸、販賣、轉讓、施用或持有海洛因、鴉片、嗎啡、古柯鹼、大麻、安非他命，及其他毒品危害防制條例所規範之各級毒品，經查獲遭刑事起訴或行政裁罰者，勞動部將廢止您的聘僱許可，並限令出國，不得再於臺灣境內工作。
 [英文版]
Say no to drugs 【TFDA】
1.Not only is drug abuse illegal, but it will also harm your physical and moral integrity, and Endanger your work and life. Moreover, it is hard to stop and you can easily sink into a mental stupor, cause irreversible bodily harm. It is also potentially lethal; very commonly drug abuse ends in death. You must never try nor possess illegal drugs, and must refrain from third grade drugs such as Ketamine. Long-term smoking Ketamine, chronic inflammation of the urinary tract, "Nimetazepam, FM2 and cannot take new emerging drug.

2.Six ways to avoid drugs:

　(a) Have a normal life and rest.

　(b) Never try drugs due to curiosity

　(c) Find ways to relieve stress and develop good mood

　(d) Do not rely on drugs to have good mood or loose weight.

　(e) Avoid complicated places.

　(f) Never accept any drinks and cigarette from strangers.

3. Ministry of Health and Welfare Drug Addiction Treatment Center has announced and designated agency, handling addiction outpatient, emergency and inpatient services, other civil addiction counseling groups or organizations also provide consulting and sheltering counseling drug assistance. If you have any questions, please call the toll-free Hotline 0800-770-885 (please please, help me) or 1955.

4. Response to the United Nations International Anti-Drug Day, Taiwan launched Echinacea movement. Invite you to joint promote Echinacea flag.Response to the United Nations International Anti-Drug Day, Taiwan launched Echinacea movement. Invite you to joint promote Echinacea flag.
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5. While working in Taiwan, you are prohibited to smoke, or possess illegal narcotics such as opium, morphine, cocaine, marijuana, amphetamine and etc. Once seized will be subjected to criminal prosecution. The MOL will revoke your employment permit if prosecuted or convicted and will be deported from Taiwan in a certain time. Moreover you will not be able to work in Taiwan again.

